
glasilo socialistične zveze delovnega ljudstva

IZ VSEBINE:

• Iz dela občinske skupščine

• Problemi javnega prevoza 
v občini

• Kaj bo prinesel novi zakon
o prevozih v cestnem prevozu

• V motelu veliko novega

V O L I T V E

V četrtek, 13. marca in v nedeljo, 16. marca, smo volili 
člane delegacij in delegacije za skupščino občine in samouprav
ne interesne skupnosti. Prav tako smo volili delegate družbeno
političnega zbora občinske skupščine.

Ocenjujemo, da so volitve izpolnile pričakovanja, saj so 
ljudje prišli na volišča, izrabili so svojo pravico in dolžnost, da 
volijo. Delo je opravljeno, sedaj so se že sestale delegacije in 
izvolile vodje delegacij ter se dogovorili za nadaljnje delo.

V tem času je bila sklicana druga občinska kandidacij
ska konferenca, ki je določila kandidate za odgovorne delegat
ske dolžnosti v občini in skupščinah SIS.

Ocena volitev v občini Šentjur je dobra, saj so občani 
drugič v treh mesecih izrazili svojo pripravljenost za nadaljnji 
razvoj naše občine — prvič ob glasovanju za samoprispevek, 
drugič za volitve delegatov. Udeležba je bila v obeh primerih 
dobra, tako je bila ob izglasovanju samoprispevka 92,4 %  in ob 
volitvah 91,19 %. Glede na slabe vremenske razmere in pa po
večano število volilcev izpred štirih let, smo imeli sedaj slabši 
volilni izid, saj se je pred štirimi leti volitev udeležilo 97,64 % 
volilnih upravičencev.

Štiriletno obdobje je kar dolgo, vendar je večina delega
tov zdržala pri delu, zato moramo reči vsem HVALA za sode
lovanje, prizadevanja pri razvoju naše občine. Še posebno skrb 
so imeli vodje delegacij, ki so jih sklicali in predelali gradivo, 
zato gre njim za njihov trud še toliko večja zahvala.

Želimo, da bodo tudi novi delegati resno opravljali svoje 
delo, da bodo po svojih močeh uresničevali zastavljene planske 
naloge in načrte, ki smo jih sprejeli ob koncu leta 1985. Prav 
tako želimo, da bi pri svojem delu bili preudarni, demokratični 
in da bi upoštevali skupno dogovorjene naloge. Vsem novoiz
voljenim delegatom pa želimo veliko delovnih uspehov.

REZULTATI UDELEŽBE PO KS:
Blagovna 88,71 %
Dramlje 90,24 %
Dobje pri Planini 87,58 %
Kalobje 85,07 %
Loka 91,21 %
Planina pri Sevnici 94,06 %
Ponikva 93,42 %
Prevorje 88,24 %
Slivnica 93,58 %
Šentjur-center 90,22 %
Šentjur-okolica 92,35 %

Povprečna udeležba po KS je bila 91,19 %, v združenem 
delu pa 89,90 %.

OK SZDL

Iz dela občinske skupščine
V petek 7. marca in v ponedeljek 10. marca so se zad-' 

njič v tem mandatu sestali delegati družbenopolitičnega zbora, 
zbora združenega dela in zbora krajevnih skupnosti občinske 
skupščine. Zanimivo je, da to pot ni bilo problemov s sklepč
nostjo in so se začele ob napovedani uri. Ocenimo lahko, 
da so delegati s tem ravnanjem dokazali, da so resno mislili s 
svojo obljubo, da bodo zaupano delo do konca odgovorno op
ravili. In najbrž v to ne kaže dvomiti, četudi bomo morali še

nekaj časa počakati na oceno oz. analizo dela tretjega delegat
skega mandata. Svoj del k takšnemu ravnanju delegatov pa so 
najbrž prispevali tudi sklicatelji, saj so pripravili za zadnjo se
jo v nasprotju s prakso v preteklosti sorazmerno kratek dnev
ni red in zagotovili kvalitetno pripravljeno gradivo. V teku po
teka sej pa se je pokazalo, da so se delegati tudi vsebinsko pri
pravili na sejo. Res je, da so zaradi časovne stiske nekatere ak
te obravnavali in sprejeli po skrajšanem postopku. Lahko pa re
čemo, da zaradi tega ni bila prizadeta vsebina in kvaliteta po
sameznega akta. Menimo, da so tako predlagatelji gradiv in dele
gati ravno s to zadnjo sejo dokazali in pokazali kako se lahko 
z obojestranskim angažiranjem doseže višja kvaliteta delova
nja delegatskega sistema v okviru občinske skupščine. To spo
znanje pa ob prisotni vsesplošni kritiki funkcioniranja delegat
skega sistema in ob prehodu v četrto delegatsko obdobje ni ne
pomembno in zanemarljivo.

Le na kratko bomo omenili kaj je bilo v skupščinskih 
klopeh sprejeto in opozorili na nekatere najbolj pomembne od
ločitve.

(nadaljevanje na 3. strani)

KDO BO OPROŠČEN SAMOPRISPEVKA

Z dano možnostjo oprostitve plačevanja samopri 
spevka v posameznih krajevnih skupnostih je odboj 
podpisnikov krajevnega samoprispevka sprejel sklep o 
oprostitvi plačevanja samoprispevka upokojencem kot 
je zapisano v besedilu sklepa:

Na svoji redni seji dne 20. februarja 1986 je odboi 
podpisnikov krajevnega samoprispevka v občini Šeni 
ju r obravnaval strokovno mnenje službe SPIZ iz Ljub 
ljane za oprostitev plačevanja samoprispevka upoko 
jencem, ki preživljajo družinskega člana.

Na osnovi argumentirane podaje predloga, mnenja 
strokovne službe in razprave je odbor sprejel naslednje

s k l e p e

1. V občini Šentjur se oprosti plačevanja krajevnega 
samoprispevka upokojence, ki ne presegajo zneska 
20.000 din na družinskega člana. To velja za upoko
jence, ki prejemajo pokojnino in nimajo drugih do
hodkov za preživljanje. Za dokaz oprostitve morajo 
prosilci predložiti:
a) vlogo za oprostitev, ki se dobi na sedežu KS
b) potrdilo o prejemu pokojnine
c) potrdilo o družinskih članih — potrdilo o pre

jemkih, katastrskem dohodku ali kakršnemkoli 
drugem dohodku.

— To vlogo oddajo upravičenci na sedežu KS.
— Vlogo obravnava pooblaščeni organ v KS (svet KS, 

komisija za socialna vprašanja) in na osnovi tega 
izračuna izda odločbo o ugodni ali neugodni rešitvi.

— Upravičencem se izda odločba o oprostitvi plačeva- 
vanja samoprispevka, en izvod se pošlje na strokov
no službo SPIZ Ljubljana, da se upravičenca opro
sti plačevanja krajevnega samoprispevka.

— Sklep in način dela se objavi v glasilu Utrip, vloge 
pa se sprejemajo na sedežih KS po objavi v glasilu.

— V primeru pritožbe na izdano odločbo, obravnava 
le-to pristojni organ v KS.

Predsednik odbora: Drago Slakan



O d  “t u .  JL m l  t a m
DOBJE
— V nedeljo, 2. 3. 1986 je gostoval v kulturnem  do

mu v Dobju Mešani pevski zbor Gostinskega podjetja 
Celje pod vodstvom Volasko Antona, ki je domačin iz 
Dobja in Moški pevski zbor iz Vojnika pod vodstvom 
tov. Mire Kodrun. Oba zbora sta se predstavila z zelo 
pestrim programom, ki je obsegal dela šentjurskih 
skladateljev Ipavcev, lepih koroških pesmi Pavla Ker- 
njaka, narodnih pesmi in odlomka iz Verdijeve opere 
»Nabucho«.

Občinstvo je prizadevne pevce nagradilo z lepim 
aplavzom, ki je  dokaz, da so takšne kulturnem prire
ditve potrebne.

ŠENTJUR
— Moški pevski zbor skladateljev Ipavcev iz Šent

ju rja  bo ob 40-letnici svojega obstoja imel v soboto,
5. aprila 1986 slavnostni koncert, ki ga bo dirigiral pro
fesor Edvard Goršič.

Za ta visoki jubilej bodo pevci pripravili tudi raz- 
. stavo fotografij in zapisov in izdali ilustrirano brošu

ro o 40-letnem res uspešnem delu zbora.
Koncerta se bo udeležil tudi predsednik republi 

škega komiteja za kulturo dr. Matjaž Kmecl, ki je  čast
nik predsednik prireditve.

— 22. februarja je OK ZSMS skupaj z zadružno 
zvezo in aktivom mladih zadružnikov iz Dramelj v kul
turnem  domu v Gorici pri Slivnici organizirala regijski 
kviz »Mladi in kmetijstvo«. Na kvizu so sodelovale pr- 
vouvrščene ekipe občinskih kviz tekmovanj iz celjske 
regije, zmagovalna ekipa regijskega tekmovanja, pa je 
bila ekipa dijakov iz SKŠC Šentjur. Kot zmagovalna 
ekipa se je 1. marca udeležila republiškega tekmovanja 
v Murski Soboti in zasedla šesto mesto.

Za pomoč pri organizaciji tekmovanja se zahvalju
jemo TOK Šentjur, KK Šentjur, Merx - Potrošnik, KS 
Gorica pri Slivnici te r vsem, ki so na kakršenkoli način 
pripomogli k uspešni realizaciji kviza.

— OK ZSMS ustanavlja mikroračunalniški klub in 
center klubov OZN. Vse zainteresirane vabimo, da se 
za delovanje v navedenih organizacijah prijavijo na OK 
ZSMS Šentjur, Titov trg 5. Informacije na OK ZSMS.

Glasbena šola skladateljev Ipavcev v Šentjurju je 
v počastitev Dneva Žena priredila 6. marca koncert 
svojih ansamblov, katerega se je udeležilo izredno šte
vilo poslušalk, saj je  bila velika dvorana polna.

Najprej je  nastopil 9 članski ansambel kitaristov, 
ki so prav prikupno brenkali 4 kar zahtevne koncertne 
komade.

Sledil je nastop 8 članskega ansambla harm onikar
jev iz Ponikve, kjer ima glasbena šola svoj dislociran 
oddelek — tudi ti so se zelo dobro odrezali.

Kot tre tji je nastopil orkester 17 harmonik iz Šent
jurja , ki je poslušalke s svojim dobro naštudiranim  
programom kar dvignil v dobro razpoloženje.

Zelo pomlajena godba na pihala je nastopila zad
nja s tremi koncertnimi komadi od katerih je najbolj 
ugajala Lorbekova priredba »Po Dalmaciji«. Važna je 
ugotovitev, da je v godbi polovica mladih godbenikov, 
ki so še gojenci glasbene šole kar pomeni, da je  obstoj 
godbe, ki je bila pred časom že v zadnjih vzdihljajih 
zajamčen.

Šentjurčani smo res veseli, da imamo glasbeno šo
lo, ki nam je že dala in nam še daje vrsto mladih god
benikov, ki bodo glasbeno tradicijo Šentjurja vzdrže
vali na zadovoljivi ravni.

Šentjurski portret
PROF. EDVARD GORŠIČ

Šentjurčani ga poznamo 
kot glasbenega pedagoga in 
ustanovitelja glasbene šole v 
Šentjurju ter dolgoletnega 
dirigenta moškega pevskega 
zbora »Skladateljev Ipavcev«. 
Pod njegovim strokovnim 
vodstvom je moški pevski 
zbor naredil velik korak v 
kvaliteti, saj je poleg številnih 
priznanj osvojil tudi bronasto 
plaketo mesta Maribor na 
»Naši pesmi 78«.

Profesor Edvard Goršič 
opravlja danes odgovorno 
funkcijo v Zavodu za kultur

ne prireditve Celje kot njegov 
direktor. Poleg obveznosti, ki 
mu jih nalaga služba, uspešno 
vodi tudi mešani pevski zbor 
»France Prešeren« iz Celja, in
strumentalno skupino »Žabe« 
ter moški pevski zbor Dram
lje-

Pevci ga poznamo kot nese
bičnega, strokovno močno 
podkovanega dirigenta, ki je 
sposoben amatersko petje 
dvigniti na viden nivo in s 
tem dokazati, da se da z di
sciplino veliko doseči. Iz vsa
kega pevca želi narediti ko
lektivnega ustvarjalca zborov
ske pesmi, kar mu tudi v ce
loti uspeva.

Pod njegovim vodstvom 
smo se šentjurski pevci uspeš
no predstavili tudi Slovencem 
na avstrijskem Koroškem in 
navezali prijateljske vezi z 
mešanim pevskim zborom 
»Erkel Ferenc« iz Szegeda na 
Madžarskem.

Ob uspešni štirideseti ob
letnici moškega pevskega zbo
ra in stoti obletnici društvene
ga petja v Šentjurju, si je 
prof. Edvard Goršič zagotovil 
vidno mesto med pevci in lju
bitelji petja v Šentjurju.

F. Škoberne

Iz jem en likovn i dogodek
MARJANA RATAJ — ARTI- 

ČEK je osebnost, ki v svoji 
dejavnosti uspešno povezuje 
umetniško ustvarjanje in
prakso vzgojnega dela z mla
dimi. Po naravi je nagnjena k 
poglabljanju problemov, ob
enem pa k njihovemu povezo
vanju k sintezi razvitih komu
nikacijskih sposobnosti. Je 
globoko vdana človeškim vre
dnotam in z izjemno ljubez
nijo do mladih, deluje na vseh 
likovnih področjih: kot ustvar
jalka, oblikovalka in pedago
ginja, pri čemer ji je osnov
no vodilo težnja po napredku. 
Takoj moramo ugotoviti, da 
taka angažiranost ne škoduje 
njenemu umetniškem ustvar
janju.

Likovna dejavnost, ki je 
ena in edinstvena, se začne s 
čečkanjem dveletnega otroka 
in se v času življenja nepre
stano razvija do ravni zrele 
umetniške osebnosti oziroma 
do osvobojenega in vsestran
skega ustvarjalca.

Marjana Rataj kot ustvar
jalka zavestno hodi po svoji 
neuhojeni poti, ne hlasta za 
novim. Spremlja pobude, jih 
vrednoti in vzame resnične 
dosežke za vzpodbudo in po
trditev lastne pobude in 
iskanj.

Vsaka slika je zanjo ustvar
jalna naloga, problem, ki ga 
je treba rešiti, zato je »zadaj« 
za vsako njeno sliko ure in 
ure dela ter razmišljanja. Raz
stavljene slike delujejo kot 
navidezne improvizacije, ki so 
ji vdihnile življenje in sveži
no. To je sinteza med globino 
preprostosti njenega logične
ga mišljenja in globoko doži
vetega trenutka, ki nam daje 
ob pravih, vendar na prepo
gostih trenutkih zlitja slikar
ske rešitve v obliki zveneče 
harmonije reda.

G. K.
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(Nadaljevanje iz prve strani) 

IZ DELA OBČINSKE SKUPŠČINE
Skupščina občinske organizacije 
Zveze sindikatov

Vsi zbori občinske skupščine so sprejeli Družbeni plan obči
ne za obdobje 1986 — 1990. Ker je bilanca sredstev kljub več
kratnemu usklajevanju še vedno kazala, da za realizacijo vseh 
željenih ciljev niti približno ne bo dovolj denarja, so se dele
gati odločili, da se iz plana v celoti črta tako imenovani B pro
gram. Sprejeti tako odločitev ni bilo lahko, saj so se vsi zave
dali, da se s tem v prvi vrsti črta velik del projektov, ki so jih 
planirali predvsem v posameznih krajevnih skupnostih. Ob ta
ki odgovornosti pa je prevladal realizem, da nima smisla v plan 
pisati nalog, za katere že danes vemo, da ne bo možno zagoto
viti denarja. Zato menimo, da bi bilo prav, da tak realizem pre
vlada tudi med vsemi prizadetimi, prizadeti pa smo vsi. Ne bi 
bilo prav, da bi sedaj očitali delegatom zakaj so sprejeli tako 
odločitev. Svoje sile moramo usmeriti v napore, da resnično 
ustvarimo pogoje za realizacijo tako zmanjšanega plana. Kajti 
resno je treba upoštevati opozorilo planerjev, da tudi za tega 
še ni v celoti zagotovljeno bilančno pokritje in bo potrebno še 
dodatno usklajevanje glede na gospodarske razmere v posamez
nem obdobju.

V zboru združenega dela je  bila zelo burna razprava tu 
di okoli tistega dela družbenega plana, ki govori o tem, da bo
mo določili območje in pogoje varovanja odlagališča Cinkarne 
Celje na področju KS Blagovna. Nekaj delegatov je resno' opo
zorilo na možne ekološke posledice, ki jih lahko povzroči v 
okolju takšno odlagališče in se zavzemali zato, da se ta naloga 
črta. V kritični razpravi se je ob koncu izoblikovali mnenje, da 
se odlagališče sicer opredeli, vendar z obvezo, da se pri izdaji 
odloka o ureditvenem načrtu tega dela naše občine jasno v 
predhodnih postopkih pogojuje stroga namembnost odlagališča. 
Takšno odločitev so delegati sprejeli po zagotovitvah planerjev, 
da vse strokovne ekspertize pristojnih inštitutov zagotavljajo, 
da to odlagališče ne bo kvarno vplivalo na okolje.

Glede na ostrino razprave je pričakovati, da bodo dele
gati kot tudi strokovne službe v bodoče še večkrat skupaj raz
pravljali o odlagališču Cinkarne Celje.

Delegati so sprejeli tudi poročilo o izvršitvi proračuna 
občine v letu 1985, predlog proračuna za leto 1986 (leta je  sklad
no z priznanimi merili in družbenim dogovorom povečan za 
50 %); predlog odloka o pokopališkem redu; predlog odloka o 
delegiranju delegatov v zbor združenega dela in  zbor krajevnih 
skupnosti; statutarni sklep o spremembi 169. člena statu ta ob
čine (ta določa število delegatskih mest v zboru KS); odlok o 
spremembi odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemlji
šča (določena je nova ocena nadomestila z kvadratni meter, ki 
sedaj znaša 20 din in določa tudi, da se nadomestilo plačuje le 
od tlorisa zazidane površine, ne pa od celotnega ztavbnega zem
ljišča, kot je  bilo to do sedaj); soglašali s spremembami druž
benega dogovora o štipendijski politiki in opravili nekaj ime
novanj in razrešitev (imenovali so pooblaščence za sklepanje 
zakonskih zvez v občini in razrešili sodnika TS Celje, ki je od
šel na novo delovno dolžnost).

Delegati vseh treh  zborov so obravnavali in sprejeli tudi 
osnutek Smernic za izdelavo dolgoročnega plana občine Šentjur 
za obdobje 1986 — 2000. Pri tem so predlagatelja zavezali, da 
mora ta  dokument bolj temeljiti na že izdelanih analizah in štu
dijah možnosti nadaljnega razvoja naše občine in zahtevali, da 
je v njem  podana jasna slika kako si predstavljamo občino v 
letu 2000.

To je tudi naše zadnje poročilo iz skupščinskih klopi v 
tem mandatu. Želja poročevalca je, da bi v naslednjem manda
tu  lahko večkrat poročal o še bolj vsebinskem delu skupščine, 
o njenem učinkovitejšem delu in predvsem o rezultatih spreje
tih  odločitev v skupščinskih zborih.

M. K.

V ponedeljek, 17. februarja je bila v dvorani skupščine 
občine Šentjur skupščina sindikalnih aktivistov in delegatov 
občine Šentjur. Na seji so pregledali delo za obdobje 1982 — 
1986, sprejeli program dela za leto 1986 — 1987 in opravili vo
litve v vse organe občinskega sindikalnega sveta.

Iz pregleda o delu za preteklo obdobje je razvidno, da 
so sindikati delovali v težkih pogojih gospodarjenja, ko stopnja 
inflacije narašča, ko imamo nizko družbeno produktivnost, sla
bo izrabo proizvodnih zmogljivosti, neustrezno sestavo gospo
darska in slabo organizacijo dela. Posledica tega je hitra rast cen 
in padanje življenskega standarda, kar je še posebej prisotno 
v naši občini, ko po razvitosti precej zaostajamo za nekaterimi 
drugimi sredinami v regiji in republiki. Vse to seveda krepi ne
zadovoljstvo članstva in delovanje sindikalnih aktivistov je ob 
takih razmerah še posebej zahtevno. Sindikat je bil večkrat iz
postavljen kritiki in bili so poskusi, da bi bil odrinjen od žgo
čih problemov, ki zadevajo delavce. Ne glede na to, pa so de
lovni ljudje ob skoraj vsaki situaciji, ko so se pojavili proble
mi, iskali izhod iz težav in v prvi vrsti bodisi organizirano ali 
neorganizirano zahtevali pomoč svoje organizacije. V praksi se 
potrjuje, da je sindikat najmasovnejša družbenopolitična orga
nizacija delavcev.

Največ pozornosti in delovanja občinskega sindikalnega 
sveta je v preteklem obdobju bilo na naslednjih področjih:
1. na področju družbeno ekonomskih odnosov:

— izboljšanju kakovosti gospodarjenja in pospeševanja na- 
daljne rasti proizvodnje

— ustvarjanju ekonomskih pogojev za zmanjševanje infla
cije

— ustavljanju padca realnih osebnih dohodkov in družbene
ga standarda

2. politika delitve dohodka in osebnih dohodkov,
3. samoupravljanju in delegatskemu sistemu ter volitvam,
4. izboljšanju delovnih in življenskih pogojev,
5. delovanju sindikata na področju kulturnega in športnega živ

ljenja ter rekreacije delavcev:
— organizacija srečanja delavcev ob 1. maju na Resevni
— obnovitvi delavskih športnih iger.

Program dela občinskega sindikalnega sveta izhaja pred
vsem iz razmer v katerih gospodarijo delavci, podlaga zanj pa 
so usmeritve kongresnih dokumentov in programi dela sindi
kalnih organizacij. Največ pozornosti bo občinski sindikalni 
svet v naslednjem obdobju namenil delovanju na naslednjih 
področjih:

1. urejanju družbeno-ekonomskih odnosov:
— skrb za nenehno rast proizvodnje in dviga produktvinosti
— povečanju zaposlenih in izboljšanju kadrovske strukture 

zaposlenih
— povečanju izvoza
— uveljavljanju ekonomskih zakonitosti v praksi
— za večja vlaganja v nove programe

2. krepitvi samoupravne organiziranosti združenega dela kot 
edine alternative nadaljnega razvoja



3. problemom delitve dohodka in delitve OD po delu in rezul
tatih dela

4. socialni politiki
5. delovanju na področju kulture, športa, rekreacije in proste

ga časa
6. reševanju problemov prevoza na delo, skrajševanju delovne

ga časa in prehrane na delu.
V razpravi, ki je bila na podlagi poročila o delu in pred

loga programa dela so delegati orisali nekatere konkretne pri
mere, ki so jih srečevali ob svojem delu kot sindikalni aktivi
sti. Podano je bilo poročilo o prekinitvi dela v Tolu, problemom 
vpliva dijakov v usmerjeno izobraževanje, prav zaskrbljujoče 
kažejo podatki vpisa, da se vedno manj dijakov iz našega pod
ročja vključuje v nadaljne šolanje, problemom štipendiranja 
in zaposlovanja.

V razpravo se je vključil tudi predstavnik republiškega 
sveta ZSS tov. Ivan KRAMER, ki je predvsem opozoril, da je 
probleme potrebno hitreje reševati in da delavci ne smejo pri
stajati na rešitve, da so odrinjeni od odločanja.

Po sprejetju poročil in programa dela je skupščina izvo
lila novi občinski sindikalni svet in organe sindikata v občini. 
V predsedstvo občinskega sindikalnega sveta so bili izvoljeni: 
GRAČNER Janez, PAP Hinko, ČUPELJIĆ Ranko, RATAJ Tone, 
ZUPANC Zlatko, ZENDZIANOVSKY Poldka, MASTNAK Jože, 
VONČINA Jože, GODUNC Jelka, MACKOŠEK Drago in JUG 

Milica.
Za sekretarja OS ZSS Šentjur je bil ponovno izvoljen 

tov. PAP Hinko, ki bo to funkcijo opravljal profesionalno. Za 
predsednika je bil izvoljen tov. GRAČNER Janez, ki bo to funk
cijo opravljal ob svojem delu v Merxu, izvoljen pa je bil tudi 
za delegata na kongres Zveze sindikatov Jugoslavije.

Skupščina občinske organizacije ZSS Šentjur pri Celju 
je bila zaključena z mislijo, da morajo delavci v združenem de
lu dobiti več možnosti za odločanje o pogojih in rezultatih svo
jega dela.

Jože Mastnak

REALIZACIJA PRIHODKOV IN ODHODKOV OBČINSKEGA 
GLASILA »UTRIP« ZA LETO 1985 TER FINANČNI PLAN PRI
HODKOV IN ODHODKOV ZA LETO 1986
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PRIHODKI:
1. Sred. po SS - DO 114.427,— 1,074.000,— 1,762.557,— 164
2. Sred. po SS - SIS 92.610,— 1,021.262,— 1,920.000,— 172
3. Sred. po SS - DPO 240.916,— 386.184,— 160
4. Sred. INDOK 160.000,— 354.500,— 222
5. Sred. iz EP 23.000,— 55.500,— 200.000,— 360

S k u p a j 230.037,— 2,551.678,— 4,623.241,— 181

ODHODKI:
1. Tiskanje 973.000,— 1,459.500,— 150
2. Osebni dohodek 1,435.480,50 2,153.221,— 150

— uskladitev OD po DD 543.720,—
3. Telefonski stroški 29.752,— 44.600,— 150
4. Dnevnice 10.353,— 15.500,— 150
5. Kilometrina 5.921,50 8.900,— 150
6. Slike 38.797,— 58.200,— 150
7. Znamke 4.045,50 6.000,— 148
8. Pisarniški material 28.013,— 42.000,— 150
9. Sklad skupne porabe 52.066,50 170.000,— 327

10. S tr. skupne službe DPO 62.486,50 93.700,— 150
11. Potni stroški 2.576,— 3.900,— 151
12. Lektorstvo 12.927,— 19.400,— 150
13. Nagrade reševalcem 3.040,— 4.600,— 151
14. Rokovniki 8.017,—

S k u p a j 2,666.475,50 4,623.241,— 173

RAZLIKA: — 114.797,50

Na temelju realizacije je  možno ugotoviti, da so podpis
nice sporazuma o združevanju sredstev za financiranje izdaje 
občinskega glasila »UTRIP« v občini Šentjur pri Celju za leto 
1985 redno nakazovale svoje obveznosti in s tem omogočile ter 
zagotovile normalne pogoje, potrebne za informiranje delovnih 
ljudi in občanov preko glasila »UTRIP«.

Še posebej je razveseljivo, da so podpisnice iz organi
zacij združenega dela poravnale zadnjo valorizirano obveznost, 
ta je bila opravljena koncem leta 1985, do 15. januarja 1986, 
to je do datuma, ko se zajemajo prihodki, ki se prikazujejo še 
v bilanci obračunskega leta.

Iz tabelarnega prikaza je razvidno, da je nastala razlika 
— negativna med prihodki in odhodki in to v višini 114.797,50 
din. Ta razlika je krita iz prihodkov nakazanih po 15. 1. 1986, 
vendar iz naslova obveznosti nekaterih podpisnic iz leta 1985. 
Po poravnanih obveznostih v letu 1986 za leto 1985 pa je ugo
tovljena pozitivna razlika med prihodki in odhodki sredstev 
za občinsko glasilo »UTRIP« v višini 35.500,— din.

Na temelju navedenega seveda ni mogoče v celoti obli
kovati potrebna sredstva sklada skupne porabe, zato je tudi 
indeksno gledano višja postavka za leto 1986 od predlagane 
rasti.

Za leto 1986 planiramo prihodke v višini 4.623.241,— din, 
kar pomeni indeksno povečanje prihodkov 181, v odnosu na do
sežene prihodke v letu 1985. Pri tem velja naglasiti, da so v 
okviru planiranih prihodkov za »UTRIP« za leto 1986 všteti ne
realizirani prihodki podpisnic za leto 1985. Zato posebej izsto
pa indeks pri povečanju prihodkov podpisnic samoupravnih in
teresnih skupnosti, le-te so precejšen delež sredstev za leto 1985 
poravnale po 15. 1. 1986, ter na postavki iz naslova ekonomske 
propagande, kjer pričakujemo, da bomo z aktivnim medseboj
nim odnosom uspeli tudi na ta  način predstaviti pomembnejše 
rezultate posameznih podpisnic v letu 1986.

Pri planiranih odhodkih oziroma porabi sredstev smo 
upoštevali predlagano povečanje sredstev pri vseh tistih po
stavkah, kjer je bilo to mogoče.

Nad to indeksno rastjo sta predvsem postavki: oblikova
nje sklada skupne porabe — kar smo že utemeljili, in odhodki 
za osebne dohodke.

Povečanje odhodkov v korist osebnih dohodkov je pred
vsem zaradi usklajevanja le-teh z družbenim dogovorom o obli
kovanju osebnih dohodkov funkcionarjev v občini, regiji in re
publiki, sprejetim  koncem leta 1984. Po tem dogovoru se v Slo
veniji enotno usklajuje višina osebnih dohodkov od 1. 7. 1985 
dalje. To pomeni, da realizirana sredstva za osebne dohodke v 
lanskem letu so nižja od potrebne osnove, ki bi omogočala sa
mo 50 % povečanje mase osebnih dohodkov za leto 1986.

Svet za informiranje pri OK SZDL je na zadnji seji spre
jel zgoraj navedeni plan prihodkov in odhodkov glasila »Utrip« 
za leto 1986. Ocenjuje, da je na tej osnovi možno zagotoviti tu
di v letu 1986 ustrezno informiranje delovnih ljudi in občanov, 
seveda ob sočasni podpori in aktivnosti vseh podpisnic spora
zuma o financiranju glasila »UTRIP« in drugih družbenih sub
jektov, tako z vidika tekočega zagotavljanja potrebnih finanč
nih sredstev, kakor tudi in še posebno iz vidika pomoči in pri
spevkov za doseganje še boljše vsebine tega glasila.

Svet za informiranje

Samoupravne interesne skupnosti
Na podlagi 46. člena Zakona o cestah (Ur. list SRS št. 

38/81) in 3. alinee 7. člena Samoupravnega sporazuma o teme
ljih plana Samoupravne interesne skupnosti za ceste občine 
Šentjur p ri Celju za obdobje 1986 — 1990, je skupščina Samo
upravne interesne skupnosti za ceste občine Šentjur pri Celju, 
na seji dne 27. 2. 1986 sprejela

S K L E P
o povračilu za začasno uporabo cest

1. člen
Uporabniki, katerih vozila zaradi izvajanja investicijskih 

del, proizvodnih ali strokovnih dejavnosti trajno ali začasno 
čezmerno uporabljajo cesto, plačajo povračilo sorazmerno z 
uporabo in poškodovanjem ceste.



2. člen
Povračilo za čezmerno uporabo cest je del sredstev za 

vzdrževanje in varstvo tistih cest, po katerih je bil čezmerni 
prevoz opravljen in je del celotnega prihodka organizacij za 
vzdrževanje teh cest v sorazmerju s čezmerno uporabo cest, 
s katerimi gospodarijo.

3. člen
Višino povračila za čezmerno uporabo cest ugotavlja stro

kovna služba organizacije, ki skrbi za vzdrževanje cest v skla
du s standardi in normativi obsega in kvalitete vzdrževanja 
cest. Višina in način poravnave se določi s posebnim samo
upravnim sporazumom.

4. člen
Ta sklep se objavi v občinskem glasilu UTRIP, uporablja 

pa se od 1. marca 1983 dalje.
Šentjur, dne 27. 2. 1986 Predsednik skupščine:

Ivan Centrih

Na podlagi 14. člena Samoupravnega sporazuma o tem e
ljih  plana Samoupravne komunalne interesne skupnosti Šentjur 
za obdobje 1986 — 1990, je skupščina Samoupravne komunalne 
interesne skupnosti na seji dne 27. 2. 1986 sprejela

S K L E P

ti) je investitor dolžan plačati skupni komunalni prispevek 
za prejšnja vlaganja DPS v znesku 86.600 

g) investitor, ki želi pridobiti dokumentacijo za legalizacijo čr
ne gradnje oziroma se želi priključiti na komunalne objekte 
in naprave, je dolžan predhodno plačati prispevek v znesku 
kot jih določa ta sporazum.

2. člen
Gornji prispevki se zaračunavajo na podlagi izdanega so

glasja k gradbenem delovanju.
3. člen

Ta sklep se objavi v občinskem glasilu UTRIP, uporablja 
pa se od 1. marca 1986 dalje.
Šentjur, dne 27. 2. 1986 Predsednik skupščine

Jakob PISANEC 1. r.

Na podlagi določil 11. in 12. člena Samoupravnega spo
razuma o temeljih plana Samoupravne komunalne interesne 
skupnosti občine Šentjur pri Celju za obdobje 1986 — 1990 je 
skupščina Samoupravne komunalne interesne skupnosti občine 
Šentjur na seji dne 27. februarja 1986 sprejela

S K L E P
o združevanju sredstev za razširjeno reprodukcijo vode na ob

močju občine Šentjur pri Celju.

18.000 din 
32.0Q0 din

41.600 din

19.200 din

o višinah prispevkov za priključitev na objekte in naprave in
dividualne komunalne rabe.

1. člen
Prispevki znašajo:
a) prispevek za priključitev na javno vodovodno omrežje in za 

povečan odjem pitne vode:
— za stanovanje v usmerjeni stanovanjski 

izgradnji (blokovna gradnja) po stanova
nju

— za hišo individualne izgradnje
— za obrtno delavnico (izven industrijske 

oz. obrtne cone) oz. preureditev gosp. po
slopja v obrtno delavnico

— za obrtno delavnico v okviru individualne 
hiše

— za industrijski ali poslovni objekt v ob
stoječih tovarniških kompleksih v višini 
1 % od investicijske vrednosti objekta

b) prispevek za priključitev na javno kanalizacijo:
— za stanovanje v usmerjeni stanovanjski 

izgradnji (blokovna gradnja) po stanovanju
— za hišo individualne izgradnje
— za obrtno delavnico (izven industrijske oz. 

obrtne cone) oz. preureditev gospodarske
ga poslopja v obrtno delavnico

— za obrtno delavnico v okviru individualne 
stanovanjske hiše

c) prispevek za razširjeno reprodukcijo dovoznih cest in jav
nih poti brez individualnih priključkov

makadam asfalt
— za stanovanje v usmerjeni stanovanj

ski izgradnji (blokovna gradnja) po 
stanovanju

— za hišo individualne izgradnje
— za obrtno delavnico izven industrij

ske oz. obrtne cone oz. preureditev 
gosp. poslopja v obrtno delavnico

— za obrtno delavnico v okviru indivi
dualne hiše

d) investitor, ki gradi industrijski ali poslovni objekt v obstoje
čih kompleksih tovarn je dolžan plačati:
— prispevek za komunalno ureditev kolektivnih ko

munalnih naprav od tlorisne površine po pov
prečni gradbeni ceni za m2 koristne površine, 6 % 
ki se ugotovi z odlokom SO Šentjur

e) investitor, ki namerava nadzidati ali prizidati obstoječi sta
novanjski objekt, mora plačati ustrezne prispevke, določe
ne po tem sporazumu, če z nadzidavo ali dozidavo poveča 
površino objekta za več kot 50 % razvite površine objekta.

f) za gradnjo objektov osebne rekreacije in zidanic (vinske kle-

15.000 din
28.000 din

36.400 din

16.800 din

26.000
46.000

45.000
80.000

59.800 104.000

35.800 62.400

1. člen

Sredstva za razširjeno reprodukcijo vode se združujejo 
v višini 10 % prispevka na čisto ceno m3 vode.

2. člen

Sredstva 10 % prispevka za razširjeno reprodukcijo vode 
pobira upravljalec vodovoda — KOP Šentjur skupaj z vodarino 
in jih odvaja na račun Samoupravne komunalne interesne 
skupnoti za izvedbo sprejetega program a razširjene reproduk
cije.

3. člen

Ta sklep se objavi v Občinskem glasilu UTRIP, uporab
lja pa se od 1. marca 1986 dalje in velja do konca tega srednje
ročnega obdobja.

Šentjur, 27. 2. 1986 Predsednik skupščine:
Jakob Pisanec

KMETIJSKA ZEMLJIŠKA SKUPNOST 
OBČINE ŠENTJUR PRI CELJU

Na podlagi 6. seje izvršnega odbora Kmetijska 
zemljiška skupnost občine Šentjur pri Celju

RAZPISUJE JAVNO DRAŽBO

za prodajo nepremičnin vpisanih v vlož. št. 273 k. o. 
Kameno in sicer:
pare. št. 365/1 — travnik 5. razreda v izmeri 917 m2 za 
izklicno ceno 112.791.— din in
pare. št. 365/4 — dvorišče v izmeri 326 m2 za izklicno 
ceno 29.340.— din.

Javna dražba se bo vršila 9. aprila 1986 ob 8. uri 
v prostorih KZS Šentjur, ul. D, Kvedra št. 2.

Pravico do javne dražbe imajo vsi državljani SFRJ, 
ki plačajo 10 % varščino od izklicne cene na ŽR št. 
50770-661-42 pred pričetkom javne dražbe.

Vsem, ki na javni dražbi ne bodo uspeli se varšči
na vrne.

Vse ostale informacije dobite v pisarni KZS.

Komisija za javno dražbo KZS



P r o b l e m i  j a v n e g a  p r e v o z a  v  o b č i n i
PREVOZI Z AVTOBUSI SO 
ŠE ZADOVOLJIVI

Pred trem i leti sm o seveda 
temu naslovu dali povsem  
povdarek in pomen. V tistem  
času sm o se namreč v Šent
jurju kot občini celovito loti
li urejevanja razmer v avto
busnih prevozih. Seveda smo 
v posam eznih krajevnih skup
nostih za urejevanje razmer 
naredili sam i največ. To lah
ko rečem o vsaj za obm očje 
Šentjurja, kjer so bile razme
re na tem  področju kritične. 
Neugodne so bile na eni stra
ni prevozne razmere (prepolni 
avtobusi) predvsem pa je bil 
neurejen in neusklajen vozni 
red. Manjkal pa nam je tudi 
lokalni avtobusni prom et Ce
lje - Šentjur - Celje. Veliko je  
bilo problem ov, saj ni bilo ure
jenih avtobusnih postajališč  
v Šentjurju. Pri tem  m islim o  
na ustrezna odm ikališča, kajti 
avtobusnih postajališč sploh 
nim am o urejenih, ker ni de
narja. Krajevna skupnost je 
za posodobitev avtobusnih po
stajališč namenila v obdobju  
1981 — 1985 preko 5 mio. no
vih dinarjev. Največ je bilo  
nam enjeno izgradnji dveh po
stajališč pri OŠ. Kljub izred
nem u deležu pri teh uredit
vah ni bilo posluha s strani 
Izletnika, da bi tudi sam pri
speval nekaj denarja za te 
ureditve. Njihov delež je tako 
bil v posluhu, da so zagotovi
li lokalni avtobusni prevoz, 
postavili table z voznimi redi. 
S strani krajevne skupnosti 
Šentjur-center je zato v celoti 
nesprejem ljivo njihovo tarna
nje, da ni denarja in  da so sa
mi dovolj storili za ustrezen 
avtobusni potniški promet 
Zelo si tudi želim o, da bi služ
ba Izletnika večkrat prisluhni
la našim  predlogom pri izbolj
šanju prevoza. Predvsem iz 
praktičnih razlogov večkrat 
predlagam o rešitve, vendar 
Izletnik na te problem e vedno 
poišče ustrezen odgovor, tako 
da ni potem  ustrezne aktivno
sti. Seveda delavci, ki se vsa
kodnevno vozijo na delo pra
vijo, da so se razmere in kul
tura prevoza zelo izboljšali.

Še vedno pa je čutiti pro
blem e pri prevozih ob koni
cah, to je  zjutraj in po 14. uri. 
Krajevna skupnost Šentjur- 
center si bo tudi v nadalje 
prizadevala, da bo sodelovala  
pri urejevanju avtobusnih po 
stajališč v  Šentjurju. Posebej 
pa bo opazarjala na vse ne
pravilnosti pri prevozih. Pose
bej si želim o, da bi v tem

srednjeročnem  obdobju v 
Šentjurju pojačali lokalni av
tobusni prevoz in sicer za 
sm er Šentjur-center - Pešnica 
- Hruševec. Saj je v tej sose
ski preko 1000 krajanov. Ker 
pa so nekatere ustanove (vr
tec, šola) na povsem  drugem  
koncu, bi bilo primerno, da bi 
se v smèri Šentjur - Štore - 
Celje in obratno lahko uve
ljavljali žetoni, tako kot na 
drugih relacijah (Celje - Žalec 
ali Celje - Vojnik). Takšen 
predlog smo s strani KS po
stavili že v zboru KS v skup
ščini, vendar je b il odgovor 
posredno s strani Izletnika  
Celje negativen. Želimo si tu
di ureditev dveh postajališč  
pri OŠ Šentjur. Vendar pa tu 
ni posluha s strani K S Dram
lje, Ponikve in Blagovne. Do 
postavitve naj bi kljub temu  
prišlo v tem  srednjeročnem  
programu. Še veliko je  teh  
odprtih nalog, ki pa jih  sama 
krajevna skupnost ne bo 
zmogla. Pomoč širše družbe
nopolitične skupnosti pa ni 
pričakovati, saj s predlogi 
srednjeročnega plana nism o  
uspeli v nobeni samoupravni 
inetresni skupnosti. Torej vi
rov za zagotovitev sredstev  
zaenkrat ni in  tega b i se m o
rali v prvi vrsti zavedati vsi 
tisti, ki so skupaj s KS odgo
vorni za ureditev razmer na 
tem  področju.

Največja zelja in  nujnost pa 
je priti do nove avtobusne po
staje v Šentjurju. Le-ta pa naj 
bi bila tam kjer je  b il zato 
prvotni načrt to je  pri želez
niški postaji. Vsaka druga lo
kacija bi sam o ureditev tako 
podražila, da bomo novo po
stajališče lahko videli le na 
projektih.

VOZNI RED IN USTAVLJA
NJE AVTOBUSOV V ŠENT
JURJU IN VRBNEM

Na seji skupščine KS Šent- 
jur-okolica dne 26. 2. 1986 je  
bilo s strani delegatov zahte
vano pojasnilo glede ustavlja
nja avtobusov v Šentjurju in 
v Vrbnem in sicer:

Med 14. in 15. uro iz smeri 
Šentjur-Celje ni nobenega av
tobusa, ki bi ustavil v Vrb
nem, čeprav so na tej liniji 
redne proge iz sm eri Rogaška 
Slatina - Celje, vendar noben  
avtobus noče ustaviti, oziro
ma sprejeti potnike za Vrbno, 
tako da morajo čakati od 14. 
do 15. ure, kar pa je  nespre
jem ljivo zlasti še pozim i.

Občani so zahtevali pism e
no sporočilo s strani Izletnik

Celje, zakaj nobeden od nave
denih avtobusov ne ustavi, 
oziroma vzam e potnike za 
Vrbno.

V sobotah in nedeljah ni 
proge lokalnega avtobusa za 
sm er Šentjur, vse večja potre
ba po koriščenju lokalnih av
tobusov v tej smeri pa to 
opravičuje. Predlagano je bilo, 
da bi v dveh do treh terminih 
vozil v to sm er lokalnih avto
bus za Štore in  s tem znatno 
tudi izboljšal frekvenco pro

m eta potnikov v sobotah in 
nedeljah, ti term ini naj bi bili 
tedaj, ko ni rednih prog, se 
pravi v tistih časovnih pre
sledkih.

Lokalni avtobus za Šentjur 
vozi do Pešnice kjer obrača. 
Drugi del naselja Šentjurja, 
Hruševec in Krajnčiča pa sta  
3 - 5  km oddaljena od centra  
v tej sm eri ni lokalnega avto
busa. Predlagamo da dvakrat 
dopoldne in enkrat sedajšnji 
avtobus vozi v to smer.

PROBLEMATIKA PREVOZOV V KS DOBJE

Iz KS Dobje je zaposlenih 304 delavcev, večina se 
vozi vsakodnevno na delo v Šentjur, Štore, Celje. Pre
voze opravlja Avtobusno podjetje Izletnik Celje in  si
cer koristijo  delavci avtobuse, ki prihajajo iz Planine 
in Zagorja, največkrat že zelo zasedeni. Največja teža
va pa je  v oddaljenosti nekaterih delavcev od vstopne  
avtobusne postaje v Dobju. Tako morajo delavci in šo l
ski otroci iz Slatine, Presečnega, Repuža, Gorice itd. 
pešačiti 4 do 5 km do avtobusne postaje.

Prizadevanja KS Dobje, da bi uvedli novo avtobus
no progo do Presečnega doslej še niso bila uspešna, če
prav je  bilo od leta 1983 dalje že posredovanih več zah
tevkov za uvedbo avtobusne proge, prav tako pa so 
bili opravljeni razgovori s predstavniki Izletnika na to 
temo. N a zadnjem sestanku, ki je  bil v m esecu febru
arju na Izvršnem  svetu SO Šentjur so odgovorni pri 
Izletniku obljubili, da bodo ponovno proučili m ožnost 
za uvedbo avtobusne proge do Presečnega. Upamo, da 
bodo tokrat naši argumenti dovolj prepričljivi.

N ekateri delavci imajo pripom be, ker se  pri neka
terih šoferjih  pogosto pojavljajo zamude, ki niso upra
vičene, kljub temu, da je predvsem  zaradi slabega zim 
skega vzdrževanja cesta v Jezerskem  klancu zelo ne
varna in  sam o prisebnosti ter prizadevnosti šoferjev se 
je zahvaliti, da še ni prišlo do kakšne večje nesreče.

KRAJEVNA SKUPNOST LOKA PRI ŽUSMU

V tej krajevni skupnosti je  dalj časa prisoten problem  
prevozov delavcev na delo na progi preko Dobrine, zlasti v ju 
tranjih in  popoldanskih urah.

Krajevna skupnost je preko organov KS, SZDL in obči
ne organizirala razgovor s predstavniki Izletnika iz Celja o tej 
problem atiki. Predstavniki Izletnika zatrjujejo, da ni m ogoče 
uvesti dodatno progo, ker problem i nastajajo sam o v  zim skem  
času in da je  iz njihovega vidika to ekonom sko neopravičeno.

S strani KS Loka je bilo tudi predlagano, da se redni 
avtobus, ki odpelje iz Celja ob 17. uri preko V olčje jam e, u s 
m eri preko Dobrine. Predlog krajanov Loke, želi Imetnik ure
diti sam o s poskusno progo in to od  1. septem bra do 1. okto
bra. Dodatno progo preko Dobrine želi Izletnik začasno rešiti 
in zato je  določil, da avtobus na tej relaciji vozi v jutranjih  
urah sam o do 1. aprila letos.

Krajani Loke dokazujejo in  vztrajajo pri tem , da mora 
Izletnik kot nosilec in organizator javnega prevoza, ta njihov  
problem  rešiti trajno.

KAJ BO PR IN ESEL NOVI ZAKON O PREVOZIH V CESTNEM  
PROMETU

Pričakovati je, da bom o v  naši občini glede na problem e, 
ki jih  im am o na področju javnega prom eta s  posebno pozor
nostjo v  naslednjih m esecih sodelovali pri pripravi zakona s



tega področja. N a februarski seji zborov republiške skupščine  
je bil nam reč sprejet predlog za izgradnjo zakona o prevozih  
v cestnem  prom etu. Iz tez za osnutek zakona je razvidno, ka
ko bi naj v bodoče v naši republiki uredili javni prevoz potn i
kov v cestnem  prom etu in vsa druga vprašanja, ki se navezuje
jo na to dejavnost kot npr. ureditev avtobusnih postaj in posta
jališč, določanje voznih redov, linij itd. Gre torej za zakon v 
okviru oz. na podlagi katerega lahko pričakujem o tudi večjo  
urejenost prevozov v naši občini.

Da bi vzpodbudili razprave (teze za osnutek zakona so 
objavljene v Poročevalcu št. 39 z dne 3. 12. 1985) smo se odlo
čili, da v tem  prispevku po naši prosti presoji opozorim o na ti
sta določila, ki so glede na razmere v naši občini najbolj aktu
alne.

Osnovni nam en zakona je, da se doseže večja družbena 
racionalnost prevozov in sm otrnejša delitev prevoznih kapacitet 
glede na njihovo nam em bnost, to pom eni, da bi javni prevoz 
lahko opravljale le  tiste organizacije združenega dela in  druge 
samoupravne organizacije, k i jim je  to glavna dejavnost. To pa 
praktično pom eni, da bo organizacijam, ki opravljajo prevoze 
za lastne potrebe v bodoče onem ogočeno opravljanje prevozov  
za tretjo osebo.

Kar je  najpom em bnejše bo zakon določil vrste javnega  
prevoza oseb v cestnem  prom etu (medkrajevni, prim estni in  
m estni). Prav ta ureditev pa je najbrž za nas najbolj zanimiva, 
saj bomo lahko le v okviru nje v bodoče razreševali problem a
tiko javnih prevozov v naši občini. Zato pobliže poglejm o kaj 
je v tem  delu predlagatelj zapisal v  tezah osnutka zakona.

Javni prevoz potnikov v m edkrajevnem  cestnem  prom e
tu se bo opravljal le kot hitri prevoz, to je kot prevoz, pri ka
terem potniki po voznem redu vstopajo in izstopajo sam o na 
avtobusnih postajah in najpom em bnejših postajališčih. Katera 
avtobusna postajališča so pom em bnejša bo določilo splošno  
združenje prom eta in  zvez Slovenije v  soglasju s pristojnim  re
publiškim  upravnim  organom za prom et. Za ta postajališča bo  
tudi predpisano, da morajo biti oprem ljena s pokritim  prosto
rom za čakanje potnikov. N ovost je  tudi ta, da se v določenih  
primerih v m edkrajevnem  prom etu, ko le-ta ni direktni prevoz 
ali prevoz m ed avtobusnim i postajam i ponovno uvaja sprevod
nik. S tako opredelitvijo m edkrajevnega prevoza se namerava 
doseči večja potovalna hitrost in doslednejše spoštovanje zako
na o varnosti cestnega prometa. Ta prevoz pa bo tudi jasno  
razmejen od prevoza v prim estnem  prom etu, ki je  predvsem  
nam enjen dnevni migraciji uporabnikov prevoza.

Teze zakona konkretneje opredeljujejo pogoje pod kate
rimi se  lahko opravlja prevoz v prim estnem  prom etu tako, da 
om ejuje razdaljo, na kateri se lahko opravlja in  opredeljuje  
krog uporabnikov. Določajo namreč, da se ta prevoz lahko op
ravlja le v ureditvenem  obm očju m esta  oz. naselja in njegovi 
okolici v oddaljenosti največ 40 kilom etrov in, da je pretežno  
nam enjen dnevni m igraciji oseb, na primer: prevoz na delo, v 
šolo itd. Tudi v prim estnem  prom etu pa se ponovno uvaja spre
vodnik. V ečja pooblastila pri urejanju prim estnega prom eta pa 
se predvidevajo za občinske skupščine, ki naj bi ga s svojim i 
predpisi podrobno urejale.

Z novim  zakonom  b o  prevoznik zavezan, da m ora opra
viti prevoze po registriranem  in objavljenem  voznem redu in  
jih ne bo m ogel trajno opustiti pred pretekom  veljavnosti voz
nega reda. To lahko stori le  v prim eru nastanka višje sile, do
kler le-ta traja.

Za nas bo zlasti to določilo pom em bno, saj smo b ili več
krat priče, ko je  prevoznik sam  ukinil posam ezno lin ijo  za 
krajši ali daljši čas. Zakon bo prav tako natančno predpisal po
stopek sprejem anja oziroma določanja voznega reda, njegovo  
usklajevanje in  način objave.

Iz tez je  razvidno, da zakonodajec predvideva razširitev  
pooblastil občinskih skupščin in občinskih upravnih organov  
pristojnih za prom et. Dano jim  bo pooblastilo, da s svojim i 
predpisi urejajo javni prevoz v cestnem  in prim estnem  prom e
tu, opravljanje javnega avtotaksi prevoza in obvezno uporabo  
postaj in parkirišča za tovorna vozila in vozila, ki prevažajo ne
varne snovi. Upravni organi pa bodo im eli novo nalogo in  sicer 
bodo ugotavljali pogoje za opravljanje posebnega javnega red
nega prevoza oseb, to je pogodbenega prevoza.

Ob zaključku naj ponovno opozorim o, da se pripravlja  
zakon, ki po svoji vsebini in končnih posledicah v fazi nastaja
nja ne bi sm el iti m im o nas. Zato m u moramo posvetiti vso

strokovno in delegatsko pozornost v času njegovega nastajanja 
s ciljem , da bi tudi preko njegovih določil v bodoče lažje, hitre
je  in uspešnejše reševali problem e javnega cestnega prometa v 
naši občini ozirom a regiji. M. K.

VISOKI JUBILEJ
Pesem: to je dih duše, to je strast 
in  trpljenje bolečine in radost, to  je čustvo, polno  
koprnenja in sanj, zanos m isli, razviharjenosti 
nad globinam i duševnosti, z zakopanimi 
skrivnostm i in  zakladi, ki bi brez te notranje 
razburkanosti n ikoli ne zagledali belega dne, 
da bi nam ostalo m arsikaj velikega v človeku

večno nerazodeto Oton Župančič

40-LETNO DELOVANJE MOŠKEGA PEVSKEGA ZBORA 
SKLADATELJEV IPAVCEV

Pisalo se je leto 1945 — svoboda. Šentjur se je priprav
ljal na prihod internirancev. K sprejem u je  sodila tudi pesem, 
ki jo je  zapel m oški pevski zbor. Že v decem bru tega leta je 
m oški zbor priredil skupaj z godalnim  orkestrom  celovečerni 
koncert. In tako potem  vsako leto, le da včasih samo koncert, 
včasih pa tudi poleg kakšno spevoigro. Zbor je v začetku vodil 
Franc Raztočnik, pozneje Ernest Rečnik, sedaj pa prof. Edvard 
Goršič. V teh 40-letih je v zboru pelo 169 pevcev, sedaj jih  šteje 
zbor 38. Nenehno je zbor skrbel za kvaliteto, v zadnjem obdob
ju pa je  v tem  pogledu dosegel največ. Redno se je zbor ude
leževal vseh proslav, nastopov in tudi revij, ki so imela tekm o
valni značaj. Tako šteje zbor m ed največje uspehe osvojitev  
bronaste plakete m esta Maribor, ki jo  je prejel na republiški 
pevski reviji N aša pesem .

V soboto, 5. aprila 1986 bo zbor priredil slavnostni kon
cert v počastitev 40-letnice zbora in 100-letnice organiziranega 
petja v Šentjurju. N a koncertu bodo nekateri pevci prejeli Ga
llusove značke, to so odličja za večletno sodelovanje v zboru. 
Ker bom o s tem  koncertom  proslavili 40-letnico delovanja zbo
ra, bom o k sodelovanju povabili zaslužne člane zbora, to je pev
ce, ki so se pri zboru že »izpeli«, da bom o skupaj zapeli dve 
pesmi. Želimo tudi, da bosta kot gosta dirigirala: eni pesm i 
tovariš Rečnik, drugi pa tovariš Raztočnik. Po sklepu zbora 
bo pet pevcev prejelo na koncertu diplom e zaslužnega člana. 
Tako jim  članstvo v zboru ne preneha, četudi iz bilokaterega 
razloga ne m orejo več prepevati.

Na koncert želim o povabiti predstavnike vseh šentjur
skih zborov, nadalje predstavnike m ešanega pevskega zbora 
France Prešeren iz Celja, m ešanega pevskega zbora Svoboda 
Šoštanj, m ešanega pevskega zbora Danica iz šentprim oža na 
Koroškem, m ešanega pevskega zbora Erkel Ferenc iz Szegeda 
na Madžarskem in m oškega pevskega zbora Zdravilišče Roga
ška Slatina.

Da bi dobilo slavje širši pom en, je bil im enovan častni 
odbor za pripravo slovesnosti, v katerem  so predstavniki druž
benopolitičnega, gospodarskega in kulturnega življenja občine 
ter nekateri ugledni strokovnjaki vokalno glasbenega področja  
iz Slovenije in  tudi zamejstva. Temu odboru bo predsedoval 
dr. Matjaž Km ecl, predsednik republiškega kom iteja za kulturo.

V znak zahvale želi zbor na koncertu podeliti spom inske 
plakete, ki jih  bodo prejeli vsi pevci, ki so leta 1945 prepevali 
v zboru, nadalje zbori, s katerim i gojim o prijateljske stike ter 
nekateri prijatelji zbora.

Vsi obiskovalci koncerta bodo prejeli priložnostno bro
šuro, ki bo poleg koncertnega programa vsebovala razne podat
ke o zboru. M enimo, da je ob tako visokem  jubileju potrebno  
nekatere stvari zbrati in objaviti ter posredovati javnosti.

Vzporedno s koncertom  bo v avli kulturnega doma pri
ložnostna razstava, ki bi jo  lahko vokvirili s parolo: 100 let 
organiziranega petja v Šentjurju. Razstavljene bodo razne sli
ke, plakati, priznanja — skratka zanim ivosti za vsakega obi
skovalca.

In kaj si želim o pevci za naš jubilej? želim o si, da bi 
tudi tokrat naša zvesta publika na koncertu podoživljala lepoto  
slovenske pesm i, da bi ji koncert pom enil razvedrilo, sprostitev  
in bogato duševno hrano. J. Č.



Nagradno vprašanje
Katero leto lahko štejem o za začetek organiziranega dru

štvenega petja v  naši občini?
Točne odgovore pošljite  do 10. aprila 1986 na naslov 

uredništva.

Odgovor na nagradno vprašanje iz prejšnje številke

V TV nanizanki o Ipavcih, sta igrala Josipa in  njegovo že
no Berto

— Tone Kuntner in  Ljerka Belakova
Izžrebani so bili:

1. Ivanka KOLAR, cesta Kozjanskega odreda 37, 63230 Šentjur 
pri Celju

2. Vanja-Lucija KUKOVIČ, M. Zidanška 8 a, 63230 Šentjur pri 
Celju

3. V esna ČUJEŽ, Tratna 43 b, 63231 Grobelno

Čestitamo! Nagrade dvignete v uredništvu, Titov trg 5, 
Šentjur pri Celju.

k MOTELU VELIKO NOVEGA

S l i k a  m e s e c a

Ko sm o pred leti Sent jurca
n i dobili m otel Merx, sm o ve
liko pričakovali od njega. N o
vi, lep i prostori, restavracija, 
kuhinja, prvo večje število pre
n očišč  ter kegljišče, vse to je

MARIJANA ŽELJEŽIĆ

obetalo veliko. Pa je b ilo pre
tiranega optim izm a km alu ko
nec. Začeli smo pisati in govo
riti, da v m otelu ni tega, ni 
onega, zraven pa ne m i kot 
občani, za katere je bil objekt 
zgrajen, ne delovna organizaci
ja Merx, nista storili nič, da bi 
bilo  bolje. V lanskem  letu  pa 
je  v m otelu vendarle zavel nov  
veter ali burja, če hočem o. In 
ker sm o to kmalu opazili, nas 
je  zanim alo, kaj je povzročilo  
te  »klim atske spremembe«. Po 
pogovoru s tov. želježič Mari
jo , ki je  prevzela vodstvo m o
tela  in  tov. Žaretom Frančeš
kinom , direktorjem  TOZD Go
stinstvo  in turizem, nam je  b i
lo  m arsikaj bolj jasno.

»SEDMA SILA« je vedno prisotna!

ko so maske zapuščale m otel, 
ker niso sm ele m otiti gostov s 
plačano vstopnino. Tov. že lje 
žič trdno stoji za to svojo od
ločitvijo, saj je bilo potrebno

tem gostom  zagotoviti ustrez
no udobje in zabavo, za kate
ro so poskrbeli člani ansambla 
s svojim  programom.

Tov. želježič pravi, da je za
čela delati z velikim i željami 
in elanom v kolektivu, ki je  
mlad in  poln idej, kar daje 
upanje, da bo zastavljeno tu
di uresničeno. Začeti je bilo 
treba s strežnim  osebjem , saj 
so kar malo pozabili, da si 
gost zapom ni gostinski lokal 
tudi po dobrem  in urejenem  
natakarju. N otranjost motela 
je prav tako doživela nekaj 
prijetnih sprem em b, ki dajejo 
občutek dom ačnosti in prite
gnejo obikovalce. Najvažnejše 
pa je, da se m ora v m otelu ve
dno nekaj dogajati. Tov. že lje 
žič si je zastavila cilj: vsak
m esec vsaj ena prireditev. Ta
ko je že  bilo vrsto sicer tradi
cionalnih prireditev od silve
strovanja, pustovanja do praz
novanja dneva žena in tedna 
Fructala, ki pa so im ele sku
pen predznak; z vsem i so bili 
gostje zelo zadovoljni. Nekaj 
hude krvi je  povzročila le od
ločitev ob pustnem  rajanju,

ŽARE FRANČEŠKIN

Slaba finančna situacija TOZD-a Gostinstvo in  turizem v  
prejšnjih  letih, je pripeljala do izdelave sanacijskega programa, 
ki je v prvi fazi zajem al kadrovske spremembe. Tako nam je  
pojasnil tov. Frančeškin, ki se, tako kot tov. želježič, do im e
novanja za direktorja TOZD Gostinstvo in turizem  v SOZD 
Merx ni profesionalno ukvarjal z gostinstvom . Strinjam o se z  
njegovim  m nenjem , da je  lahko človek, ki vrsto let dela v neki 
panogi, profesionalno slep za m arsikatero dobro idejo. In idej 
našim a sogovornikoma ne manjka. V prihodnjih m esecih si 
lahko obetam o gostovanja različnih ansamblov z znanimi gosti, 
teden kitajske kuhinje, posebni kotiček za sladkosnedneže, ve
čer popestren s kulturnim  programom v sodelovanju s kultur
nim i društvi v občini, v poletnih m esecih pa veliko glasbe na 
vrtu pa še kakšno presenečenje po vrhu. V m otelu tudi m eni
jo, da ne bi sm eli več izpustiti iz rok priložnosti v lanskem  po
letju, ko so zavrnili ponudbo o prevzemu lokala na bazenu.

Še nekaj zelo vzpodbudnega smo slišali. V bližnji prihod
nosti nameravajo med gosti opraviti anketo o tem , kako so za
dovoljni, kaj si želijo in kaj pogrešajo. Nekakšna »raziskava tr
ga« bi tem u rekli. Upajmo, da bo dala zaželjene rezultate.

Ker je zm ogljivost m otelske kuhinje zelo velika in, ke, 
ni v celoti izkoriščena, sm o se nekoliko dotaknili tudi vpraša
nja stalnih strank t. i. abonentov družbene prehrane in vpra
šanja obiskov poslovnih gostov. V zvezi s tem  si v m otelu želi
jo  več pobud s strani združenega dela, obljubljajo pa, da bodo  
poskušali željam ustreči in  storiti vse za zadovoljstvo svojih  
stalnih gostov.

Lahko bi torej dejali, da se obiskovalcem  tega gostinsko  
turističnega objekta v Šentjurju obeta zanimiva pobuda. B olj
ša ponudba, več gostov, večji dohodek. Zadnje je  v  finančni knji
gi TOZD-a Gostinstvo in  turizem  že opaziti. Lansko leto je b i
lo  zaznamovano še  z rdečim i številkam i. Konec leta  je  bil sicer  
že ugodnejši, vendar še vedno na m eji rentabilnosti. V letu 1987 
bodo poravnane obveznosti iz naslova investicije v  objekt, pe
stijo  pa jih  še obresti kratkoročnih posojil najetih  v preteklih  
letih. Letos načrtujejo v TOZD-u 800 m ilijonov din (novih seve
da) prom eta, kar je napram 380 m ilijonom  din prom eta v letu  
1985, kar pogum no načrtovanje. Z doseženim  planom  pa bi lah
ko TOZD že ustvaril določeno akumulacijo in si s tem  zagoto
vil pogoje za boljše gospodarjenje.

Pregovor pravi, da vsaka nova m etla dobro pometa. Da  
bi se le  ne izrabila prehitro . . .  Anita KOLEŠA

Glasilo UTRIP izdaja Občinska konferenca SZDL Šentjur pri Celju v nakladi 4.000 izvodov.
Uredniški odbor: glavni urednik Dušan VODEB, odgovorni urednik Goce KALAJDŽISKI. Drago MACKOŠEK, Jože MAST

NAK, Miran KOREN, Anita KOLEŠA, Mirko ČANDER, Darinka ZEKAR.
Naslov uredništva: Titov trg 5, tel.: 741-286, 741-002, ž. rač. 50770-678-45153 OK SZDL Šentjur pri Celju. Tisk: TOZD Papir- 
konfekcija Krško. Oproščeno tem. davka od prometa proizvodov št. 745-15/9-1978. Fotografij in rokopisov ne vračamo.


